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مصاحبه و خبرسرمقاله

خیلی زود دیر می شود
 وضعیت ناآرام استقلال در آستانه رقابت های لیگ نخبگان 
آسیا شوک بزرگی به هواداران پرشمار  آبی پوشان وارد کرده تا 
آنها با نگرانی فراوانی تیتر اخبار حاشیه ای مرتبط با استقلال 
را مرور کنند تا شاید در لابه لای اخبار ضد و نقیض موجود 
درباره سرنوشت کادر فنی این تیم، بارقه ای از امید پیدا کنند 
اما در مقطع فعلی هیچ  آرام بگیرند  تا به این شکل قدری 
نشانه ای از آرامش و ثبات در این مجموعه دیده نمی شود.  
برای خیلی از هواداران استقلال و صاحبنظران فوتبالی مثل 
روز روشن بود همکاری مجدد نکونام با مالکان باشگاه استقلال 
بدون تنش نیست، اما کمتر کسی تصور می کرد پس از ثبت 
نخستین شکست آبی ها کلیدواژه اخراج نکونام به این ترتیب 
در شبکه های اجتماعی داغ شود و پس از آن بلافاصله مدیران 
هلدینگ خلیج فارس تصمیم به اخراج نکونام بگیرند.  هرچند 
خبر اخراج نکونام در هفته اخیر از سوی مدیران استقلال به 
صورت رسمی اعلام نشد اما بررسی نشانه های موجود بیانگر 
این واقعیت بود که نکونام هیچ شانسی برای ادامه فعالیت به 
عنوان سرمربی آبی های پایتخت ندارد و بزودی باید با نیمکت 
استقلال خداحافظی کند. مصاحبه تند و تیز شبانه نکونام 
علیه مدیران استقلال و مالکان باشگاه نشان داد او خودش 
نیز به این باور رسیده که به خط پایان نزدیک شده به همین 
دلیل شمشیر از نیام بیرون کشید تا جنگ پنهانی هفته های 
اخیر را علنی کند تا هزینه برکناری خود را برای مالکان و مدیران 
باشگاه استقلال بالا ببرد.  اما نکته مهم و پراهمیت این است 
که تکلیف استقلال و هواداران نگرانش در این میان چه خواهد 
شد؟ شاید تا شامگاه آدینه، قبل از انتشار مصاحبه تند نکونام 
علیه مدیران استقلال سکوت در برابر گمانه زنی ها و زمزمه ها 
راهکاری ایده آل بود اما حالا دیگر زمان شفاف سازی و تعیین 

تکلیف کادرفنی استقلال است!
 امروز همه می دانند با حرف های نکونام علیه شهریاری و 
اعضای هیأت مدیره امکان ادامه همکاری به هیچ وجه وجود 
ندارد، پس بایستی بدون درنگ سرمربی جدید آبی ها معرفی 
شود چون این تیم باید هشت روز دیگر به عنوان نماینده 
ایران در رقابت های لیگ نخبگان آسیا برابر حریفان تا دندان 
مسلح صف آرایی کند و از حیثیت فوتبال ایران دفاع کند. 
وقت کشی و فرصت سوزی نه تنها جایز نیست بلکه بازی با 
سرنوشت یک تیم بزرگ با پایگاه اجتماعی قابل توجه است!
 مدیران هلدینگ خلیج فارس و اعضای هیأت مدیره به 
خوبی می دانند عملکرد آنها نیز با انتقادات جدی مواجه 
است و اگر تعلل تداوم داشته باشد میزان نارضایتی هواداران 
از مجموعه مدیریتی و مالکان باشگاه تشدید خواهد شد 
که  حاصل آن به هیچ وجه خوشایند نیست. بر این اساس 
انتخاب عاقلانه و رفتار معقول آن است که هسته تصمیم 
گیرنده در استقلال بدون معطلی سرنوشت کادرفنی را روشن 
کند تا نگرانی بزرگ هواداران برطرف و تیم با آرامش برای 

رویارویی نفسگیر و سخت با الغرافه آماده شود.
مقطع  این  در  عقلانیت  بر  مبتنی  تصمیمی  اگر  بی شک   
اخذ نشود، سهم مدیران استقلال نیز در ناکامی احتمالی 
آبی پوشان کم نیست و باید آنها پاسخگوی افکار عمومی 
و هواداران استقلال باشند، شاید بزرگترین لطف در حق 
مدیران استقلال یادآوری جمله کم نظیر قیصر امین پور به 

آنها باشد که خیلی زود دیر می شود.

سینا حسینی
روزنامه نگار

 پتوف، ساپینتو
استراماچونی و پاچکو

 با وجود شایعه مذاکره با 
تراکتورسازی و پرسپولیس 

 شب به یادماندنی کاروان 
فرزندان ایران در پاریس
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 طلاکــــوبی
 ایرانـــی هــا

رحمان رضایی: ایراد داشتیم 
 

اما قرقیزستان را بردیم
مقابل امارات خیلی بهتر می شویم

 احتمال تغییر مدیریتی 
در آکادمی پرسپولیس

 خلیلی می رود
انصاری می آید 

 دنیامالی: انتقادها به زمین 
و VARدرست است

 آخرین بازی ملی 
بهترین گلزن تاریخ اروگوئه

مسئولیت تیم امید 
با فدراسیون است

خداحافظی 
پرشور سوارز

حمایت انصاری فرد از تیم ملی
در حالی که بعد از نمایش نه چندان دلچسب تیم ملی مقابل 
قرقیزستان، انتقادها از امیرقلعه نویی بالا گرفته بازیکنان در 
تلاشند با انتشار استوری های حمایتی جایگاه سرمربی تیم 
ملی را محکم کنند. بازیکنان تیم ملی ساعتی پیش از سفر به 
امارات دست به انتشار یک استوری مشترک برای نشان دادن 
اتحاد و همدلی خود پیش از مصاف بعدی برابر امارات زدند. 
در عین حال کریم انصاری فرد که پای ثابت اردوهای ملی در 
دهه اخیر بوده نیز این استوری را بازنشر کرده و از بازیکنان و 
کادر فنی خواسته روی هدف خود یعنی بازی بعدی متمرکز 
شوند. متن پیام انصاری فرد به شرح زیر است: »حاشیه و 
انتقاد مغرضانه همیشه بوده و خواهد بود. ولی همین حلقه 
اتحاد و تمرکز روی بازی بعد مهم ترین وظیفه تک تک شما 
بازیکنان و کادر فنی باشرف و متعهد تیم خواهد بود که قطعاً 
مثل همیشه برای سربلندی نام ایران از هیچ تلاشی دریغ 

نخواهید کرد. همه ایران کنار تیم ملی.« 

۳ ایراد ناظر AFC به ورزشگاه شهرقدس
AFC دیروز در ورزشگاه شهدای شهرقدس  ناظر مالزیایی 
حضور یافت تا شرایط را برای میزبانی پرسپولیس و استقلال 
در لیگ نخبگان آسیا مورد بررسی قرار دهد. در این بازدید 
این اساس جانمایی  بر  و  از ورزشگاه گرفته شد  ایرادهایی 
واحد سیار صداوسیما در ورزشگاه، جایگاه بانوان و محل ورود 
نمایندگان رسانه ها به جایگاه مصاحبه  باید به استانداردهای 
مدنظر AFC برسند. کنفدراسیون فوتبال آسیا تا روز دوشنبه 
هفته جاری فرصت داده است تا این ایرادها برطرف شود. گفتنی 
است رقابت های لیگ نخبگان آسیا، از هفته آینده آغاز می شود.

 

آغاز نصب صندلی های طبقه دوم ورزشگاه آزادی
نصب صندلی های ضلع غربی طبقه دوم ورزشگاه آزادی آغاز 
شد. به نقل از روابط عمومی مجموعه ورزشی آزادی، با اتمام 
مقاوم سازی ضلع غربی طبقه دوم ورزشگاه، نصب صندلی های 
جدید این بخش آغاز شد. مراحل تولید و نصب این صندلی ها 
همزمان با عملیات مقاوم سازی ورزشگاه آزادی در حال انجام 
است و به مرور نزدیک به 16 هزار صندلی جدید در زون های 

بازسازی شده طبقه دوم ورزشگاه نصب خواهد شد.

رقابت های کشتی آزاد جوانان قهرمانی جهان در اسپانیا

سه فینالیست در پنج وزن دوم برای ایران
رقابت های کشتی آزاد جوانان جهان در پنج وزن دوم با 
راهیابی سه کشتی گیر ایران به فینال همراه شد. در پنج وزن 
دوم مسابقات کشتی آزاد ابراهیم خواری در وزن 61 کیلوگرم، 
علی رضایی در وزن 74 کیلوگرم و امیررضا معصومی در وزن 
125 کیلوگرم سه کشتی گیر تیم ایران بودند که به فینال راه 
پیدا کردند و امشب باید برای کسب مدال طلا به مصاف 
 92 رقبای خود بروند. همچنین امیررضا دلیری در وزن 
کیلوگرم در شانس مجدد برای رسیدن به دیدار رده بندی 
تلاش می کند و در وزن 86 کیلوگرم ابوالفضل رحمانی برای 

رسیدن به مدال برنز در دیدار رده بندی حضور دارد.

24

مقابل امارات خیلی بهتر می شویم

رحمان رضایی: ایراد داشتیم اما قرقیزستان را بردیم

رحمان رضایی مربی تیم ملی در خصوص 
انتقادهای زیادی که در خصوص نتیجه و بازی 
نه چندان خوب تیم ملی کشورمان در مقابل 
تیم ملی قرقیزستان به کادرفنی و بازیکنان 
به  ایران وارد شده اظهار داشت:  تیم ملی 
هر حال هر شخصی می تواند نظرش را ارائه 
انتقاد  که  کسانی  ببینیم  باید  ما  اما  بدهد 
می کنند فوتبال را از چه زاویه ای می بینند. در 

حالی از شرایط تیم ملی ایران انتقاد می شود 
که تعداد شوت ها و موقعیت های خلق شده 
و پاس های داده شده هم باید دیده شود و 
بعد از اینکه چنین مسائلی لحاظ شد سپس 
بیان شود. مربی تیم ملی  انتقادی  مسائل 
کشورمان در ادامه افزود: در آسیا به غیر از 
ژاپن باید ببینیم که تیم های مدعی دیگر چه 
کردند و چه نتایجی را کسب کردند. دیدیم که 
عربستان تا دقیقه 50 از تیم اندونزی عقب بود 
این در حالی است که تیم ملی عربستان در 
این مدت هزینه های میلیاردی زیادی را برای 
 30 انجام داده و به طور مثال فقط  تیمش 
میلیون یورو به سرمربی اش مانچینی داده 
است. از سوی دیگر تیمی مانند کره جنوبی 
هم در خانه مقابل فلسطین متوقف شد یا 

اینکه جدا از این شاهد بودیم که تیمی مانند 
ایتالیا که در چند دوره اخیر به مسابقات جام 
با  را  جهانی راه پیدا نکرده تیم ملی فرانسه 
نتیجه سه بر یک شکست می دهد تیمی که 
یکی از مدعیان قهرمانی اروپا و جهان بوده. 
سازیم  برطرف  را  ضعف مان  نقاط  باید  ما 
اما باید این را هم در نظر بگیریم که به هر 
حال در بازی مان برنده شدیم و سه امتیاز 
را گرفتیم و کلین شیت هم کرده ایم. رحمان 
رضایی در پاسخ به این سؤال که آیا تیم ملی 
از بازی قبلی درس های لازم را گرفته پاسخ 
را  داد: شوک لازم وارد شده اما ما باید این 
هم در نظر بگیریم که تیم ملی مان از شرایط 
آرمانی اش کمی دور بوده و بدن بازیکنان هم 
در شرایط خوب و آرمانی قرار نداشته است 

اما حتماً بیشتر کار کرده و شرایط بازیکنانمان 
بهتر خواهد شد. از انتقادات سازنده استفاده 
کرده و آنها را در کارمان لحاظ خواهیم کرد 
از موارد دیگر گذر خواهیم  از یک سری  اما 
کرد. مربی تیم ملی در رابطه با بازی حساس 
این  در  امارات  مقابل  کشورمان  ملی  تیم 
کشور که در بازی قبلی اش موفق شده تیم 
قطر را در زمین خودش با نتیجه سه بر یک 
شکست دهد، تأکید کرد: بالاخره همه بازی ها 
یکسان نیست و حتماً برای این بازی با شرایط 
وتمهیدات بهتر به گونه ای بسیار خوب ظاهر 
خواهیم شد. هنوز بازی تیم امارات را به شکل 
کامل آنالیز نکرده ایم اما حتماً با آنالیز بسیار 
خوب و دقیق با شناخت بسیار کاملی رودرروی 

این تیم قرار خواهیم گرفت.

مدیرروستا: قلعه نویی باید در تفکرات خود تجدیدنظر کند
علی اصغر مدیرروستا، بازیکن اسبق تیم 
ملی درمورد برتری یک بر صفر تیم ملی 
 ، ن قرقیزستا بل  مقا ن  کشورما ل  فوتبا
اظهار داشت: »در حال باختن همه چیز در 
فوتبال هستیم. آبرو و اعتباری که در این 
حدود 80 سال در فوتبال کسب کرده ایم، از 
دست می دهیم. زمین مهم ترین موضوع 
خ  در فوتبال است. باتوجه به اتفاقات ر

ورزشگاه  جای  بازی  این  بود  قرار  داده 
اصفهان  جهان  نقش  در  تهران  آزادی 
برگزار شود که آنجا هم به دلیل شرایط 
در  باشد .  میزبان  نتوانست  افتضاحش 
فدراسیون فوتبال کسی کارش را درست 
انجام نمی دهد.« وی افزود: »در روزی که 
را  قرقیزستان  ضعیف  عملکرد  یک  با  ما 
شکست دادیم، بسیاری از تیم های مدعی 

آسیا نتیجه خوبی نگرفتند اما این نباید 
آیا آنها هم  برای ما بهانه شود. باید دید 
تاکتیکی و فنی ضعیف  مثل ما در بحث 
بودند یا فقط نتیجه نگرفتند. فوتبال تیم 
ملی ایراد دارد و هنوز نتوانسته ایم فوتبال 
امیر  بدهیم.  نشان  را  تماشاگرپسندی 
قلعه نویی باید در تفکرات خود تجدیدنظر 
کند. عذرخواهی که همراه با مثال زدن 

از استرالیا، کره جنوبی و. . . باشد فایده 
خاصی ندارد زیرا آدم را به سمت اصلاح 
نمی برد. اگر عذرخواهی واقعی باشد، قطعاً 
سرمربی تیم ملی می تواند اشتباهات را 
اصلاح کند و تیم را جلو ببرد اما اگر صرفاً 
برای رد شدن از موضوع باشد، بار دیگر 
خواهد  را  گریبان مان  تفاقاتی  ا چنین 

گرفت.«
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استقلال- پرسپولیس قطعاً بیرون از پایتخت برگزار می شود

دربی خارج از محدوده

  ساکسس آخرین گزینه 
خارجی خط حمله پرسپولیس

گاریدو، ایساک را 
برای مهاجم سایه 
می خواهد؟

 ناهماهنگی عجیب در فدراسیون فوتبال عربستان

میزبانی الاهلی از پرسپولیس سوژه شد

مصاحبه

ناصر قراگزلو
خبرنگار
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یک ملت، یک ضربان
اعزام ملی پوشان به امارات با انتشار استوری مشترک

مدیرعامل استقلال فتوشاپ است یا واقعی؟

نکونام: بگویند خداحافظ، خوش آمدی!
 ســـرمربی اســـتقلال بعـــد از تمریـــن دیـــروز 
تیمـــش در جمـــع خبرنـــگاران گفت: »ســـعی 
کردم امســـال بیشـــتر ســـکوت کنـــم و تمرکز 
بیشـــتری روی بازی هـــا بگذاریـــم. امـــا ایـــن 
ســـکوت باعث شـــد مشـــکلات زیادی برای ما 
به وجود بیاید به همیـــن دلیل با خودم گفتم 
اگـــر در ایـــن شـــرایط صحبت نکنم بـــه خودم 
و هـــواداران اســـتقلال خیانـــت کـــرده ام، من 
هـــم مثل خود آنها هســـتم و از بچگی عاشـــق 

اســـتقلال بوده ام .«
 او اضافـــه کـــرد: »چیزی کـــه باید هـــواداران و 
همـــه بدانند این اســـت که من دربـــاره منافع 
اســـتقلال بـــا هیچ کـــس شـــوخی و تعارفـــی 
ندارم و دربـــاره آن با  کســـی مذاکره نمی کنم. 
خودتـــان دیدیـــد که پارســـال جلوی کســـانی 
ایســـتادم که می خواستند با اســـتقلال مبارزه 
کنند. اصلاً بحث شـــخصی ندارم ولی داشتند 
به اســـتقلال ضربـــه می زدنـــد. الان هم چوب 
ایـــن انتقـــادات را می خـــورم ولـــی بـــرای مـــن 
مهم نیســـت و به خاطر اســـتقلال کار درست 

را انجـــام می دهم.«
 او سپس با خطاب قرار دادن هواداران اضافه 
کرد: »این را می خواهم به هواداران اســـتقلال 
بگویم که عاشـــقانه تیم شـــان را دوست دارند 
و تمام وجودشـــان برای اســـتقلال است؛ این 
تیـــم با 4 بازیکن کارش را شـــروع کرده. به من 
بگوییـــد ایـــن تیم کی کامـــل بـــوده؟! یک تیم 
کامـــل هنوز بـــرای یک بـــازی دوســـتانه به من 
نداده انـــد. گفتیـــم بازیکن خارجـــی بگیرند 10 
روز طول کشـــیده تا بازیکـــن را بگیرند. 15 روز 
هم طول می کشـــد تا آن بازیکن خارجی دیگر 
را بگیرند. ما بلانکـــو بازیکن خارجی خودمان 
را تـــا دو ســـاعت قبل از بـــازی نداشـــتیم. کی 
تیـــم من تکمیل بـــوده؟! همیـــن الان بروید و 
ببینید ما چند نفر در لیســـت داریـــم. ببینید 
در لیســـت و چیزی که در ســـازمان لیگ ثبت 
شـــده ما چند نفـــر را داریم. می گویند ســـقف 

پر اســـت اما ما بازیکنـــی نگرفته ایم.«
 نکونـــام ســـپس با تأکیـــد بر اینکـــه تیمش در 
هر شـــرایطی توانایی رقابت برای قهرمانی دارد 

این طور حرف هایـــش را ادامـــه داد: »تیم من 
در هر شـــرایطی و حتی بـــا 13 بازیکن هم برای 
قهرمانی می جنگد، اما مـــن می خواهم بدانم 
بازیکنانی مثل کاکوتا و اندونگ برای بدنسازی 
چقدر بـــا تیم مـــن زمـــان داشـــته اند؟! ما که 
علمـــش را نداریم امـــا حداقل 4 هفتـــه برای 
این کار زمان نیاز اســـت. این بازیکنان اصلاً در 
اختیـــار مـــن نبوده اند. من به احترام باشـــگاه 
و هواداران ســـکوت کردم و ســـعی کـــردم کارم 
را انجـــام بدهم اما یک ســـری از این ســـکوت 

سوء اســـتفاده کردند.«
 او ادامـــه داد: »مدیر ما بعد از بازی اســـتقلال 
خوزســـتان در دسترس نیســـت. من می گویم 
هـــر مدیری را دوســـت دارند بیاورنـــد برای من 
هیچ ایـــرادی نـــدارد. مـــن بـــالا و پاییـــن این 
فوتبـــال را دیـــده ام، اما قشـــنگ تر نیســـت که 
تماس بگیریم و بگوییـــم آقای نکونام زحمت 
کشـــیده ای یا نکشـــیده ای، خداحافظ، عیبی 
نـــدارد جـــدا می شـــویم. ایـــن کارها را کـــه نیاز 
نـــدارد. مـــا از روزی که بـــازی تمام شـــده آقای 

ســـمیعی را ندیده ایـــم. وعده هایـــی دادند که 
شـــرایط بهتر شـــود بعد عکســـش را دیدیم که 
گفتند فتوشـــاپ اســـت ولی واقعی بود )کنایه 

به مدیرعامل اســـتقلال(.«
نکونـــام دربـــاره اینکـــه گفتـــه می شـــود یامگا 
را او نخواســـته هـــم گفـــت: »آمدنـــد و گفتند 
من یامـــگا را نمی خواهـــم. من یامـــگا را واقعاً 
دوســـت دارم. او یک فوتبالیست با شخصیت، 
اخلاق مدار و کامـــلاً حرفه ای اســـت؛ در واقع 
یـــک جنتلمـــن کامل. اما متأســـفانه شـــرایط 
بـــه گونه ای بـــود که نمی توانســـت بـــازی کند. 
اگـــر حتـــی 70درصـــد توانایـــی بازی داشـــت، 
مـــن حتمـــاً او را در تیم نگه می داشـــتم چون 
مردانگی نیســـت. متأسفانه باشـــگاه هیچ گاه 
دراین بـــاره صحبـــت نکـــرد و حتی از او تشـــکر 
هم نشـــد. مـــن موافقـــم آن بازیکـــن خارجی 
)زیلیکیـــچ( برود و یامگا بمانـــد. منتظرمحمد 
را چـــه کســـی گفـــت نمی خواهـــم؟ اگـــر مـــن 
نبـــودم که گلر خارجی را به جای سیدحســـین 

می گرفتند.« حســـینی 
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